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Beslutande ledamöter 
Katrin Stjernfeldt Jammeh (S) (Ordförande) 
Stefana Hoti (MP) (Vice ordförande) 
Helena Nanne (M) (Andre vice ordförande) 
Andréas Schönström (S) 
Sofia Hedén (S) 
Mubarik Mohamed Abdirahman (S) 
Håkan Fäldt (M) 
Anton Sauer (C) 
Magnus Olsson (SD) 
Anders Olin (SD) 
Emma-Lina Johansson (V) 
Anders Skans (V) 
Roko Kursar (L) 
 
Ej tjänstgörande ersättare 
Amani Loubani (S) 
Sanna Axelsson (S) 
Anders Nilsson (S) 
John Eklöf (M) 
Farishta Sulaiman (M) 
Tony Rahm (M) 
Rickard Åhman Persson (SD) 
Anders Pripp (SD) 
Tobias Petersson (V) 
Sadiye Altundal (V) 
Janne Grönholm (MP) 
Sara Wettergren (L) 
 
Övriga närvarande 
Carina Nilsson (S) (Kommunfullmäktiges ordförande) 
Sedat Arif (S) (Kommunalråd) 
Andreas Norbrant (Stadsdirektör) 
Tomas Bärring (Chefsjurist) 
Pamela Lindqvist (Nämndsekreterare) 
Micael Nord (Näringslivsdirektör) 
Mats Holmström (Kommunikationsdirektör) 
Johanna Juhlin (HR-direktör) 
Anna Westerling (Ekonomidirektör) 
Jonas Rosenkvist (Avdelningschef) 
Per-Erik Ebbeståhl (Avdelningschef) 
Emma Sandberg (Budgetchef) 
Nicklas Sjöqvist (Enhetschef) 
Magdalena Bondeson (Sektionschef) 
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§ 203 Begäran om överföring av kommunbidrag från ramen för 

bostadsanpassningsbidraget till ramen för stadsbyggnadsnämnden 

STK-2024-817 
 
Sammanfattning 
Stadsbyggnadsnämnden ansvarar för två olika kommunbidragsramar; nämndens 
verksamhet och bostadsanpassningsbidrag. För helåret 2024 prognostiserade nämnden i 
Ekonomisk prognos 2024 ett underskott på 8 mnkr för nämndens verksamhet. 
Stadsbyggnadsnämnden har inkommit med ett ärende där de begär en omföring av 8 mnkr 
från ramen för bostadsanpassningsbidrag till ramen för stadsbyggnadsnämnden. Prognosen 
för ramen för bostadsanpassningsbidrag är ett överskott på 12 mnkr. 
 
Med tanke på det rådande ekonomiska läget bedömer stadskontoret att det är rimligt att 
medel förs över till ramen för stadsbyggnadsnämnden för året 2024. Nämnden uppmanas 
att följa utvecklingen nogsamt och fortsätta vidta åtgärder för att uppnå en ekonomi i 
balans. 
 
Beslut 
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta 
 

1. Kommunfullmäktige överför, tillfälligt för år 2024, 8 mnkr från 
stadsbyggnadsnämndens ram för bostadsanpassningsbidrag till 
stadsbyggnadsnämndens ram. 

   

Beslutsgång 
Ordförande Katrin Stjernfeldt Jammeh (S) yrkar bifall till arbetsutskottets förslag. 
 
Helena Nanne (M) yrkar avslag. 
 
Anton Sauer (C) yrkar avslag. 
 
Ordföranden ställer förslagen mot varandra och finner att kommunstyrelsen bifaller 
arbetsutskottets förslag. 
 

Reservationer och särskilda yttranden 
Helena Nanne (M), Håkan Fäldt (M) och Anton Sauer (C) reserverar sig mot beslutet och 
avser lämna in en gemensam skriftlig reservation, bilaga 24. 

Beslutsunderlag 
• Förslag till beslut KSAU 240624 §355 med reservation (M) Begäran om överföring 

av kommunbidrag från ramen för bostadsanpassningsbidraget till ramen för 
stadsbyggnadsnämnden 

• G-Tjänsteskrivelse KSAU 240624 Begäran om överföring av kommunbidrag från 
ramen för bostadsanpassningsbidraget till ramen för stadsbyggnadsnämnden 

• Stadsbyggnadsnämnden beslut 240423 § 94 Reservation (M+C) och Särskilt 
yttrande (V) 

• Tjänsteskrivelse stadsbyggnadskontoret 

3



 

 4



Bilaga 24 

 

Reservation 
 

20. Begäran om överföring av kommunbidrag från ramen för 

bostadsanpassningsbidraget till ramen för stadsbyggnadsnämnden 
 

Ännu en gång föreslås en överflyttning mellan stadsbyggnadsnämndens budgetramar och som 

tidigare tillfällen yrkade Moderaterna och Centerpartiet avslag. Bostadsanpassning har en egen 

ram eftersom Malmö stad inte kan påverka den, därför ska den inte användas som 

budgetregulator. Dessa förflyttningar är inte en långsiktig lösning utifrån att konjunkturerna går 

upp och ner. Istället krävs en mer långsiktig modell som kan hantera svängningarna på 

marknaden.  

Då vårt förslag ej vann gehör reserverar vi oss till förmån för eget yrkande. 

 

 

 

Kommunstyrelsen 2024-08-14 

 

Helena Nanne (M) Håkan Fäldt (M) Anton Sauer (C) 

 

Med instämmande från, 

 

John Eklöf (M)  Farishta Sulaiman (M)  Tony Rahm (M) 
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